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Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Odbytego w dniu 22 stycznia  2019 roku o godz. 12:00 

W Sali narad- pokój 107 

 

Obecni: członkowie komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn, Dyrektor Miejskiego Zespołu Ekonomiczno Administracyjnego Szkół w Wiśle 

Barbara Szalbot 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Wykaz zadań własnych gminy pod kątem Komisji Oświaty, Zdrowia i spraw Socjalnych. 

3. Możliwości pozyskiwania środków inwestycyjnych przez szkoły i przedszkola w roku 2019 na 

klasy i pomoce dydaktyczne oraz rozważenie możliwości pozyskania środków na budowę 

nowoczesnego przedszkola miejskiego. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch rozpoczęła obrady komisji od powitania wszystkich 

przybyłych, i poprosiła o przyjęcie protokołu z  posiedzenia komisji z dnia 11 grudnia 2018 roku. Za 

przyjęciem protokołu:  3 „za”. 

Ad.2 

Przewodnicza Komisji Radna Alicja Pilch przeszła do kolejnego punktu porządku obrad i poprosiła 

Panią Dyrektor MZEAS Barbarę Szalbot o przedstawienie wykazu zadań własnych gminy pod kątem 

Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych, który stanowi załącznik do protokołu. W między czasie  

Pani Dyrektor MZEAS poinformowała, że dostała odpowiedź na wniosek, który komisja wystosowała 

na poprzednim posiedzeniu do Poradni  Psychologiczno Pedagogicznej w Cieszynie.  Poradnia 

odpowiedziała, że nie jest w stanie na chwilę obecną wykonać takiego zestawienia. W związku z 

powyższym członkowie komisji uznali, że ta odpowiedź nie jest satysfakcjonująca i stwierdzili, że 

należy  ponowić zapytanie  w formie wniosku  o dostęp do  informacji publicznej. Za przyjęciem 

ponowienia wniosku: 4 osoby „za”.  

Głosowanie za przyjęciem zestawienia wykazu zadań własnych gminy pod kątem oświaty, zdrowia i 

spraw socjalnych:  4 „za” 1 „wstrzymała się”. 

Następnie Dyrektor MZEAS Barbara Szalbot przedstawiła możliwości pozyskiwania środków 

inwestycyjnych przez szkoły i przedszkola w roku 2019 na klasy i pomoce dydaktyczne oraz 

rozważenie możliwości pozyskania środków na budowę nowoczesnego przedszkola miejskiego. 
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Informacja  stanowi załącznik do protokołu. Członkowie komisji zadawali pytania, na które 

odpowiadała Pani Dyrektor MZEAS Barbara Szalbot oraz Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok. 

Za przyjęciem informacji: 5 „za”. 

                                                         

Ad.3 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch przeszła do kolejnego punktu porządku obrad- sprawy 

bieżące. 

W sprawach bieżących poruszano tematy: 

1.  Jednej wspólnej stołówki dla wszystkich wiślańskich szkół.  Komisja wypracowała wniosek do 

Burmistrza Miasta „o rozpoznanie możliwości wprowadzenia centralnej kuchni dla placówek 

oświatowych oraz o wyliczenie całościowego  kosztu jednego posiłku w placówkach 

oświatowych w Wiśle”. Za przyjęciem wniosku 4 „za” 1 „wstrzymuje się”. 

2. Następnie Pani Dyrektor MZEAS Barbara Szalbot przedstawiła sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2018 rok na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wisła. Sprawozdanie to 

stanowi załącznik do protokołu. Za przyjęciem sprawozdania: jednogłośnie wszyscy „za”. 

3. Omawiano materiały na sesje.  Dyrektor MZEAS przedstawiła następujące projekty  uchwał: 

a. Uchwała w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6 letnie i dzieci młodsze. Za przyjęciem 

projektu uchwały: 5 „za” 

b. Uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Wisła. Za 

przyjęciem projektu uchwały: 5 „za”  

c. Propozycja uchwały w sprawie  określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy- Karta Nauczyciela. 

Członkowie komisji  wstrzymali się z projektem  aż do uzyskania  opinii z Nadzoru 

Prawnego. 

d. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XVI/236/2016 Rady Miasta Wisła w sprawie 

ustanowienia programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w 

Gminie Wisła.  W projekcie uchwały zostały  zaproponowane  zmiany aby podnieść 

rangę tej nagrody. Zaproponowano zmodyfikowanie kryteriów przyznawania nagród. 

Członkowie komisji przyjęli zmiany i stwierdzili, że w lutym pochylą się nad 

poprawionym  projektem uchwały. 

4. Dachu sali gimnastycznej przy szkole w centrum.  Burmistrz Miasta Tomasz Bujok 

poinformował, że z dachu ciągle się leje a przyczyną tego jest zła eksploatacja dachu 

(odśnieżanie dachu zimą). Została wydana ekspertyza, która pozwala na eksploatację sali, ale 

należy zapewnić bezpieczeństwo. W związku z powyższym grupy wchodzą na salę na własną 

odpowiedzialność. Obecnie opracowywany jest projekt wzmocnienia dachu. 
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5. Wiaty przy szkole w Czarnym. Burmistrz poinformował, że odpowiedzialność za zawalenie się 

wiaty ponosi Pani Dyrektor Szkoły a z budżetu miasta nie zostaną na ten cel przeznaczone 

żadne fundusze. 

6. Terenu za blokami, które miasto chce przejąć w drodze pierwokupu. 

7. Pozwoleń na parkowanie dla obsługi szkoły w centrum. Komisja zdecydowała, żeby o ilości 

wjazdówek decydowała Pani Dyrektor Szkoły. 

Na tym Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch zakończyła  posiedzenie komisji i podziękowała 

wszystkim członkom za przybycie. 

 

       Protokołowała                                                                                             Przewodnicząca Komisji 

 Inspektor Justyna Pilch                                                                                         Radna Alicja Pilch 

 

 

 


